

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: RUMM FINANCIAL BROKERAGE Date: 26-10-2025 02:41:47 PM Subject: Board of Directors Decisions	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: رم للوساطة المالية التاريخ: 26-10-2025 02:41:47 PM الموضوع: قرارات مجلس الادارة
Kindly be informed that the Board of Directors of (Rumm Financial Brokerage) decided at its Forteenth meeting held on 26/10/2025 the following :- - Capital reduction by one million, three hundred thousand dinars from the losses incurred as of September 30, 2025, from the paid-up capital of two million, three hundred thousand dinars, to one million dinars after the reduction. - Capital increase by five hundred thousand dinars, bringing the capital after subscription to one million, five hundred thousand dinars, with a nominal value of one dinar per share. This will be done through a private subscription by the company's shareholders or others, in accordance with relevant legislation and instructions. The capital reduction and increase procedures will be completed with the relevant official authorities in accordance with the applicable laws and regulations. - Mr. Hamdan Al-Fawaeer, Managing Director, and the Executive Management will be authorized to prepare for the Extraordinary General Assembly meeting to discuss the decision to restructure the company's capital and complete the related legal procedures. This will be done after obtaining the approval of the Companies Control Authority to determine the time and place of the General Assembly meeting and the relevant authorities. This will be disclosed immediately in accordance with the applicable laws and regulations.	أرجو إعلامكم بأن مجلس ادارة شركة (رم للوساطة المالية) قرر في اجتماعه الرابع عشر المنعقد بتاريخ 26/10/2025 ما يلي :- - تخفيض رأس المال بمقدار مليون وثلاثمائة ألف دينار من الخسائر المتحققة كما في 30 / 09 / 2025 من رأس المال المسدد والمدفوع. والبالغ مليوني وثلاثمائة ألف دينار، ليصبح مليون دينار بعد التخفيض. - ثم يتم زيادة رأس المال بمقدار خمسمائة ألف دينار ليصبح رأس المال بعد الاكتتاب مليون وخمسمائة ألف دينار، بقيمة اسمية دينار واحد للسهم الواحد، وذلك عن طريق الاكتتاب الخاص لمساهمي الشركة او غيرهم وفقاً للتشريعات والتعليمات ذات العلاقة، وتعديل بنود عقد التأسيس والنظام الأساسي للشركة المتعلقة برأس المال. - على أن تستكمل إجراءات التخفيض والزيادة لدى الجهات الرسمية المختصة حسب الأصول. - تفويض السيد حمدان الفواعير العضو المنتدب والإدارة التنفيذية بالتحضير لاجتماع الهيئة العامة غير العادية لمناقشة قرار إعادة هيكله رأس مال الشركة واستكمال الإجراءات القانونية المتعلقة به، بعد أخذ موافقة مراقبة الشركات على تحديد زمان ومكان اجتماع الهيئة العامة والجهات ذات العلاقة ويتم الافصاح فوراً عن ذلك حسب الاصول.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: orayb al- najjar	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: orayb al- najjar